
 
 
Onderwerp:  Vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad Steenwijkerland inzake wateroverlast Compagnie, 
Kornputkwartier 
 
Steenwijk, 29 januari 2024 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen week heeft onze fractie contact gehad met een aantal bewoners aan de Compagnie, wiens 
huizen met de achtertuin aan de Steenakkers grenzen. Het gaat om het blok met de huisnummers 2 
t/m 24 en het blok met de huisnummers 31 t/m 45. Bij deze bewoners is er sprake van structurele 
wateroverlast. Er zit dusdanig veel water in de kruipruimte dat deze schade toebrengt aan de vloer. 
Daarnaast is er ook sprake van structurele overlast door water dat niet weg kan lopen in de tuin. De 
bewoners geven aan al enkele jaren (sinds 2020!) met de gemeente in gesprek te zijn over een 
oplossing van dit probleem, maar dat er vanuit de zijde van de gemeente geen schot in de zaak zit 
richting een gedegen, structurele oplossing. Bewoners hebben op dit moment ook geen enkel zicht 
op een tijdspad of iets dergelijks waarmee gewerkt wordt richting een oplossing. 
 
Bij de bewoners is veel draagvlak om gezamenlijk tot een oplossing te komen. Ze denken graag mee 
en willen actief meewerken aan structurele oplossingen die de gemeente kan aanbieden. Zo is er als 
straat al een werkgroep opgericht om het proces te stroomlijnen. Dit draagvlak begint echter zo 
langzamerhand af te nemen gezien de duur van het proces en de gebrekkige communicatie vanuit de 
gemeente. 
 
Onze fractie heeft ten aanzien van het onderwerp de volgende vragen aan het college. 
 

1. Is het college bekend met bovenstaand geschetst probleem? 
2. Kan het college een tijdlijn maken van dit dossier? Deze tijdlijn bevat in ieder geval de 

contactmomenten met de buurt en de getroffen maatregelen.  
3. Wat is in de ogen van het college de oorzaak van deze wateroverlast? 
4. Hoe kan het dat het al enkele jaren duurt, voordat er een structurele oplossing voor deze 

inwoners komt? In het coalitieakkoord is aangegeven dat de inwoner op 1 staat en dat daar 
het accent “menselijke maat” aan toegevoegd wordt. Onderdeel hiervan is dat inwoners snel 
antwoord krijgen. Hoe rijmt het coalitieakkoord met dit proces van jaren, waarbij de 
communicatie niet naar wens is? 

5. Wat gaat het college op korte termijn doen om deze inwoners van een structurele oplossing 
te voorzien? 

6. Wat gaat het college doen om de communicatie met deze inwoners te verbeteren en het 
draagvlak voor een gezamenlijke oplossing niet te verliezen? 

 
Met vriendelijke groet, 
Namens de CDA-fractie Steenwijkerland, 
Erik Homan 
 
 

 


